
Referat styremøte 18.01.24.

Årsmøte:
Vibeke og Anne tar årsberetning, skal være ferdig innen årsmøte 31.januar.
Ingen forslag kommet fra medlemmene til årsmøtet foreløpig.
Valgkomite er Guro U Snøva og Hege Lande.
Regnskapet er snart ferdig.
Magnus, Lea, Anniken, Marit og Lene er på valg.
Alle stiller til gjenvalg.

Utstilling:
Vi får være på Rotvoll, og får tilgang til kjøkken, toaletter ol.
Vi kan ikke bruke tidligere anvendt utstillingsområde, fordi det er omregulert til fritidsområde.
Vi tar en runde og sjekker om andre steder kan være aktuelle. Storsand, Berg Prestegård,
Stavsøra, Leangen Gård, Gamle Brøset
Patric Ragnarson har sagt ja, vi spør Marie Gadolin, mail sendt i kveld.

Nytt styremøte tirsd.30.01.


